



ONLY IN CINEMAS NOVEMBER 27

©2025 Disney

ZOO-TASTIC CELEBRATION

18 NOV 2025 • 4 JAN 2026



優獸市居民證明信片郵寄服務

Be a Zootizen

Team Times會員捐款HK\$20或以上*即可換領「優獸市居民證」明信片乙張。換領後，前往13/F為你的明信片蓋上官方郵戳，然後將明信片投入地面露天廣場的指定郵筒中，我們將為您免費寄出到本地目的地！

溫馨提示：由於負責派遞的動物郵差各有性格與步伐，送信速度或有差異，敬請耐心等待，靜待驚喜送達！

Team Times member upon **donation of HK\$20 or above*** can redeem a "Zootopia Resident Card" postcard. Head to 13/F to have your postcard officially stamped and drop the postcard into the designated mailbox at G/F Open Piazza. We will take care of mailing it to local destinations for free – at speeds that range from sloth-slow to cheetah-fast!

「居民證」明信片換領 "Zootopia Resident Card" postcard Redemption

換領地點 Venue: 5/F 換領專櫃Redemption Counter

換領時間 Time: 12:00-22:00

投信郵筒 Mailbox

地點 Venue: 地面露天廣場 G/F Open Piazza

投信時間Mailbox Hours: 10:00-22:00



紋身店

Tattoo Shop

秋冬紋身潮流席捲沼澤市場! **Team Times會員於活動當日在2/F客戶服務部即場捐款HK\$50或以上***，即可換領彩繪體驗一次。

The FW Tattoo trend is taking over Marsh Market! Team Times member can redeem one face painting experience upon onsite **donation of \$50 or above*** at the 2/F Concierge on the event day.

彩繪詳情

日期 Date: 22, 29/11/2025

6, 13, 20, 25, 26, 27, 31/12/2025

時間 Face Painting Time: 14:00-18:00

地點 Venue: 地面露天廣場 G/F Open Piazza

活動當天捐款詳情

捐款時間 Donation Time: 10:00-17:30

地點 Venue: 2/F 客戶服務部 Concierge

*換領處將設有捐款箱及指定網上捐款QR code，捐款將不設找續，收益扣除成本後將全數撥捐「香港公益金」。

每日換領數量有限，先到先得，換完即止。受有關細則及條款約束。

Donation box and designated online donation QR codes will be placed at redemption venue and no change is available. All proceeds after cost deduction will be donated to "The Community Chest of Hong Kong". Daily quotas apply. First-come, first-served, while stocks last. Subject to terms and conditions.

時代廣場

Hong Kong Times Square

查詢 Enquiries | 2118 8900 追蹤我們 Follow Us | hktimesquare



www.timesquare.com.hk

Team Times
會員登記member register/ 登入login



詳情
Explore More